

新疆洋海墓地先民的食物结构及人群组成探索

司艺^{①②}, 吕恩国^③, 李肖^④, 蒋洪恩^{①②}, 胡耀武^{①②*}, 王昌燧^{①②}

① 中国科学院古脊椎动物与古人类研究所, 脊椎动物演化与人类起源重点实验室, 北京 100044;

② 中国科学院大学科技史与科技考古系, 北京 100049;

③ 新疆文物考古研究所, 乌鲁木齐 830011;

④ 中国人民大学国学院, 北京 100872

Exploration of human diets and populations from the Yanghai Tombs, Xinjiang

SI Yi^{1,2}, Lü EnGuo³, LI Xiao⁴, JIANG HongEn^{1,2}, HU YaoWu^{1,2*}, WANG ChangSui^{1,2}

1 Key Laboratory of Vertebrate Evolution and Human Origin, Institute of Vertebrate Paleontology and Paleoanthropology, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100044, China;

2 Department of Scientific History and Archaeometry, University of Chinese Academy of Sciences, Beijing 100049, China;

3 Xinjiang Institute of Archaeology, Xinjiang Uygur Autonomous Region, Urumchi 830011, China;

4 School of Chinese Classics, Renmin University of China, Beijing 100872, China

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献\(58\)](#)[相关文章 \(15\)](#)[点击分布统计](#)[下载分布统计](#)

版权所有 © 《中国科学》杂志社

地址: 北京市东黄城根北街16号, 《科学通报》编辑部, 100717

电话: 010-64036120 E-mail: csb@scichina.org

网络系统维护电话: 010-64034113 E-mail: sys@scichina.org